
Geachte Mw. Drs. C.Y. Sikkema, 
 
 
Bij deze willen wij reageren op het voornemen om fiscaal parkeren te gaan invoeren in de wijken om 
de binnenstad. 
 
Wij kunnen ons zeker vinden in de argumenten van de diverse wijkraden en bewoners, maar missen 
toch ook het probleem dat zal ontstaan voor vele bedrijven en ondernemers in de wijken.  
Het fiscaal parkeren zal consequenties hebben voor de bereikbaarheid en de praktische uitvoering 
ervan. 
Klanten willen nu eenmaal voor de deur kunnen komen en niet eerst zoeken naar een plek waar dik 
betaald moet worden. 
 
Wij vrezen dan ook dat dit een start is van het geleidelijk toewerken naar parkeerbeleid zoals die nu 
in de binnenstad gevoerd wordt. 
Mede omdat er geen duidelijke visie op de toekomst is betreffende het parkeerbeleid. Elke keer gaat 
het een stapje of zoals nu stappen verder. 
 
Zijn de economische gevolgen wel goed overwogen met deze beslissing? 
Wat zijn de gevolgen op termijn voor extra parkeerpassen voor auto's van klanten? 
 
Wat is er mis met het parkeerbeleid zoals het nu is? Het is voor bewoners en bedrijven redelijk 
praktisch. 
 
 
Wij zijn dan ook tegen het fiscaliseren en de uitvoering zoals deze nu is voorgenomen. 
 
 
Vriendelijke groet en hoogachtend, 
 
Peter, Nico, Ronald  Schouten 
 
Autoschadebedrijf Gebr. Schouten. 
Brouwersvaart 100b 
Haarlem 
 


